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Videresendt melding: 

Fra: Ståle Juvik Hauge <juvikhauge@gmail.com> 

Dato: 2. juni 2015 kl. 16.03.11 CEST 

Til: Ordførar Lindås <ordforar@lindas.kommune.no> 

Emne: Interpelasjon 

I sak rundt ny skule i Alversund fikk Lindås kommune en hendvendelse rundt 

areal bytte. Grunneiern spillte inn et areal langs FV565 plassert i bakken opp mot 

Alverflaten. Slik jeg oppfattet det var ikke det et spsesifikt krav fra grunneier at 

arealet skulle brukes til skule/hall. Arealet grunnier ønsket å "bytte" med var et 

areal som er regulert til bolig lenger inne på Alverflaten, og som er i Lindås 

kommune si eie. Det vil for fremtiden være viktig å ha "sentrums areal" i 

Alversund som er tilrettelagt for offentlig bruk. Arealplan i området skal nå 

rulleres og det vil kunne være et innspill i arealdisponering(farge) til plan, og et 

bytte vil kunne sikkre gjennomførinegn på en god måte for to parter. 

Spøsrmål: 

1. Hvordan er innspilet fra denne grunneierer håndert og hvordan vil en 

arbeide videre med denne muligheten. 
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